
SUPREME COURT OF CANADA -- REASONS FOR JUDGMENT IN APPEALS AND
JUDGMENTS IN LEAVE APPLICATIONS
OTTAWA,  19/2/04.  THE  SUPREME  COURT  OF  CANADA  HAS  TODAY  DEPOSITED 
WITH  THE  REGISTRAR  REASONS  FOR  JUDGMENT  IN  APPEALS  AND
JUDGMENTS IN APPLICATIONS  FOR  LEAVE  TO  APPEAL.
FROM:  SUPREME  COURT  OF  CANADA  (613) 995-4330

                    

COUR SUPRÊME DU CANADA -- MOTIFS DE JUGEMENT SUR APPELS ET
JUGEMENTS SUR DEMANDES D’AUTORISATION
OTTAWA,  19/2/04.  LA  COUR  SUPRÊME  DU  CANADA  A  DÉPOSÉ  AUJOURD'HUI 
AUPRÈS  DE  LA  REGISTRAIRE  LES  MOTIFS  DE  JUGEMENT  DANS  LES  APPELS 
ET  LES  JUGEMENTS  DANS  LES  DEMANDES  D’AUTORISATION  D’APPEL.
SOURCE:  COUR  SUPRÊME  DU  CANADA  (613) 995-4330

                                          

APPEALS / APPELS:  (reasons only / motifs seulement)
(Reasons for judgment will be available shortly at: / Motifs de jugement disponibles sous peu à: 
http://www.scc-csc.gc.ca )

29225 Jane Hamilton v. Open Window Bakery Limited and Gail Agasi (Ont.) 2004 SCC 9 / 2004 CSC 9

29345 Dale Kroppmanns and Allison Muriel Currie v. Pamela Jean Townsend (B.C.)
2004 SCC 10 / 2004 CSC 10

The appeal from the judgment of the Court of Appeal for British Columbia (Victoria), Number CA27438, dated
June 11, 2002, was heard on December 2, 2003 and the Court on that date delivered the following judgment orally:

THE CHIEF JUSTICE – The Court is prepared to render judgment immediately.  The appeal is dismissed,
reasons to follow.

On this day reasons were delivered and the judgment was restated as follows:

The appeal is dismissed.  The respondent is awarded costs up until the date of the formal offer in 1994 and double
costs from that date.

L’appel interjeté contre l’arrêt de la Cour d’appel de la Colombie-Britannique (Victoria), numéro CA27438, en date
du 11 juin 2002, a été entendu le 2 décembre 2003 et la Cour a prononcé oralement le même jour le jugement
suivant :

[TRADUCTION]

LA JUGE EN CHEF – La Cour va rendre jugement immédiatement.  L’appel est rejeté, motifs à suivre.

Aujourd’hui la Cour a déposé des motifs et reformulé le jugement comme suit :

L’appel est rejeté.  L’intimée a droit à ses dépens jusqu’à la date de l’offre formelle faite en 1994 et au double de ses
dépens à partir de cette date.

29755 Russell Alan Kehler v. Her Majesty the Queen (Crim.) (Alta.) 2004 SCC 11 / 2004 CSC 11



APPLICATIONS FOR LEAVE / LES DEMANDES D’AUTORISATION:

Note for subscribers: 
For those subscribers requiring more information, the judgments on leaves will be available within 24 hours at
http://www.scc-csc.gc.ca. Click on Information on Cases, then click on SCC Case Information.

Remarque à l’intention des abonnés : 
Pour de plus amples informations, les jugements dans les demandes d’autorisation seront affichés dans un délai de
24 heures à l’adresse suivante : http://www.scc-csc.gc.ca . Vous pourrez les consulter en cliquant sur
« Renseignements sur les dossiers de la Cour », puis sur « Renseignements sur les dossiers ».

GRANTED / ACCORDÉES

Her Majesty the Queen v. Martin Sazant (Ont.) (Crim.) (30079)
(The application for leave to appeal is granted.  This appeal shall be heard with the appeal Her Majesty the Queen v.
Douglas Deschamplain (29722). / La demande d’autorisation d’appel est accordée.  Cet appel sera entendu avec
l’appel Sa Majesté la Reine c. Douglas Deschamplain (29722).)
Coram: McLachlin / Major / Fish

Theresa Marche and Gary Fitzgerald v. The Halifax Insurance Company (N.S.) (29754)
(The motion for an extension of time and the application for leave to appeal are granted. / La requête pour
prorogation de délai et la demande d’autorisation d’appel sont accordées.)
Coram: Bastarache / LeBel / Deschamps

Pierre Rémillard c. Sa Majesté la Reine (Qc) (Crim.) (29833)
(La requête pour prorogation de délai et la demande d’autorisation d’appel sont accordées. / The motion for an
extension of time and the application for leave to appeal are granted.)
Coram: Bastarache / LeBel / Deschamps

Her Majesty the Queen v. Lynn Fice (Ont.) (Crim.) (29965)
(The motion to appoint counsel is granted.  The application for leave to appeal is granted. / La requête pour
nomination de procureur est accordée.  La demande d’autorisation d’appel est accordée.)
Coram: Bastarache / LeBel / Deschamps

Le ministre de la Citoyenneté et de l’Immigration c. Léon Mugesera, Gemma Uwamariya, Irenée Rutema, Yves Rusi,
Carmen Nono, Mireille Urumuri et Marie-Grâce Hoho (C.F.) (30025)
Coram: Bastarache / LeBel / Deschamps

GRANTED WITHOUT COSTS / ACCORDÉE SANS DÉPENS

E.B. Order of the Oblates of Mary Immaculate in the Province of British Columbia (B.C.) (29890)
Coram: McLachlin / Major / Fish

DISMISSED / REJETÉE

J.F. v. R.L. (Que.) (30004)
Coram: Bastarache / LeBel / Deschamps

DISMISSED WITH COSTS / REJETÉES AVEC DÉPENS

Dominic Gismondi v. The Corporation of the City of Toronto (Ont.) (29857)
Coram: Bastarache / LeBel / Deschamps 

Morris Feduk v. Saskatchewan Wheat Pool (Sask.) (29903)
Coram: Bastarache / LeBel / Deschamps



Highland Capital Management, L.P., et al v. Uniforêt Inc., et al (Que.) (29969)
Coram: Bastarache / LeBel / Deschamps

Le Groupe Commerce compagnie d’assurances c. La Capitale, compagnie d’assurance générale (La Capitale
assurances générales Inc. (Qc) (30058)
Coram: Bastarache / LeBel / Deschamps

Eric Scheuneman v. Her Majesty the Queen (F.C.) (30087)
Coram: Bastarache / LeBel / Deschamps

Eric Scheuneman v. Attorney General of Canada (F.C.) (30088)
Coram: Bastarache / LeBel / Deschamps


